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Z A P I S N I K 

1. rednega sestanka Sveta staršev Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2023/2024,  

ki je potekal 25. 9. 2023 v zbornici šole 

 

Prisotni: Nuša Štampalija, Alenka Kastelic, Nives Koštal, Mateja Barbo Redek, Klemen Šmalc, Sissy Čopy 

Zupančič, Anita Miklič, David Mavec, Damjan Ajdič, Blažka Kristan, Špela Jarc, Marko Gašperič, Andreja 

Povše, Katja Berus, Drago Perko, Nastja Lenko, Suzana Kraševec, Irena Jermančič Primc, Danijela Čutura 

Sluga, Edvard Kolenc, Tanja Šiško Bevec, Jože Strojinc, Polona Kramar, Petra Jarc, Andrej Hočevar, Igor 

Rožmanc.  

Upravičeno odsotni: Jure Klavora 

Odsotni ostali: Janez Cesar.  

Ostali prisotni: Majda Čengija (ravnateljica), Irena Kozlevčar (pomočnica ravnateljice za vrtec), Sanja 

Pavlinić Vidic (pomočnica ravnateljice za šolo), Maja Oštir (zapisnikarica). 

Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red:  

Dnevni red:  

1. Pregled sklepčnosti in novega članstva. 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 2. rednega sestanka. 

3. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023 za šolo in vrtec. 

4. Obravnava LDN za šolsko leto 2023/2024 za šolo in vrtec.  

5. Poročilo šolskega sklada. 

6. Evalvacija in obravnava Vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024. 

7. Seznanitev s predlogom novega cenika. 

8. Predlogi in pobude.  

 
K točki 1 

Predsednik Jože Strojinc je uvodoma pozdravil vse navzoče. Ob ugotavljanju prisotnosti je bilo 

ugotovljeno, da je svet sklepčen. Prisotnih je bilo 26 predstavnikov staršev.  

 

K točki 2 

Na zapisnik prejšnjega sestanka ni bilo pripomb.  

SKLEP 1:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je potrdil zapisnik 2. rednega sestanka z dne 18. 5. 2023.  

K točki 3 

Ravnateljica je predstavila poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023 in izpostavila nekaj 

aktualnih tem:  
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NPZ: potekali so v 3. (poskusno), 6. in 9. razredu. S 1. 9. 2024 bo pisanje preizkusov NPZ postalo 

obvezno tudi za učence 3. razreda, ki so preverjali znanje iz slovenščine in matematike. Posebnost je 

bilo preverjanje znanja iz angleščine tako za 6. kot 9. razred. Podrobne obrazložitve rezultatov na ravni 

učencev, šole in države so zapisani v poročilu. Z rezultati je zadovoljna.  

VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNO DELO: lansko šolsko leto je zaključilo 367 učencev, 2 učenca sta razred 

ponavljala, 2 pa sta se šolala od doma. Predmetnik je bil izpolnjen več kot 100 %, kar pomeni, da so 

realizirali vse načrtovane ure pouka, obvezne in neobvezne izbirne predmete in izpeljali načrtovane 

dneve dejavnosti. Šola v naravi je bila organizirana za učence 3., 6., in 7. razreda. Kolesarskega izpita 

dva učenca nista opravila. Izpostavila je tekmovanja, kjer so učenci dosegli kar nekaj visokih dosežkov, 

pet najprizadevnejših učencev je prejelo tudi nagrado šole. Projekti so bili uspešno zaključeni, 

nedokončana sta zaradi odsotnosti mentoric ostala le dva; šolsko glasilo in zborovski bum. Posebej pa 

je izpostavila sodelovanje v Unicefovem projektu Punčka iz cunj, v okviru katerega so zbrali denarna 

sredstva za cepljenje otrok iz držav v razvoju.  

VZDRŽEVALNA DELA: prebelili so večino šole in vrtca, očistili vsa okna, zamenjali luči v sanitarijah, s 

plastiko zaščitili stene v učilnicah 1. triletja in zaprli niše ter zamenjali pulte in police v likovni učilnici. 

Opozorila je na vandalizem, ki se dogaja na objektu. Obiskovalci so se zadrževali v nišah pri učilnicah 

prvega triletja, uničevali so tudi teraso, sedaj se zadržujejo za dvorano in tudi plezajo po strehi. Starše 

je prosila, če karkoli nenavadnega opazijo, naj to sporočijo v šolo. Razmišlja se o namestitvi kamer ali 

osvetlitvi z reflektorji.  

Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023 za vrtec je predstavila pomočnica ravnateljice in 

izpostavila:  

S 1. 9. je bilo vpisanih 191 otrok, šolsko leto so zaključili z 214 otroki, med letom so odprli 12. oddelek, 

v 1. razred je odšlo 43 otrok. Do novembra so delovali na 2 lokacijah, nato pa so igralnice vrtca Polonca 

zaradi prenove muzeja preselili v prostore šole in matičnega vrtca, kjer so ostali do konca šolskega leta. 

Menjav delavk je bilo zaradi odsotnosti veliko. Od septembra do junija je bila 4,36 % dnevna bolniška 

odsotnost.  

V okviru vzdrževalnih del so uredili Čutno pot, prebelili stene, očistili okna ter zamenjali luči v 

sanitarijah. V enoti Polonca imajo prenovljene sanitarije, večjo razdelilno kuhinjo in samostojen vhod 

v kuhinjo, prenovljen je tudi prehod v telovadnico. Terasa se še ureja, popravili so tudi ograjo na igrišču, 

ki pa bi jo bilo potrebno zamenjati. Tudi na tem objektu je izpostavila problem vandalizma. Želijo si 

urediti tudi igralnici 5 in 6, kjer otroci potrebujejo poseben prostor za higienske pogoje.  

Vzgojno-izobraževalno delo je potekalo po kurikulumu za vrtce, po konceptu R. Emilia in v povezavi s 

prednostno nalogo s področja umetnosti, glasbe in plesa. Vse dejavnosti, ki so jih začrtali v LDN, so v 

celoti realizirali. 

Ob koncu je pohvalila ustvarjalnost strokovnih delavk.  

Predstavnica 6. b je povabila otroke na ogled prostorov prostovoljnega gasilskega društva, za kar se je 

pomočnica zahvalila.  

Predstavnica Kamenčkov pa je podala predlog, da se tudi dietni jedilniki objavijo na spletni strani.  
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SKLEP 2 :  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023 v 

šoli in vrtcu.  

K točki 4:  

LDN za šolo je predstavila ravnateljica in izpostavila nekaj posebnosti:  

̶ sistematski pregledi učencev bodo potekali v 2., 4., 6. in 8. razredu; 

̶ posebnost šolskega koledarja je pouka prost dan 3. 5. 2024;  

̶ ocenjevalne konference bodo potekale 30. in 31. 1. 2024, 11. 6. 2024 za 9. razred in 19. 6. 2024 

za ostale; 

̶ pisanje preizkusov NPZ bo potekalo v začetku maja, tretji predmet je zgodovina; 

̶ zaradi gneče v jedilnici in križanja odmorov z višjimi razredi so spremenili uro malice za 4. in 5. 

razred, kar so učenci lepo sprejeli; 

̶ šola v naravi bo letos za  učence 3. in 6. razreda; 

̶ med izbirnimi predmeti za učence od 4. do 6. razreda je letos žal izpadla nemščina, za kar bodo 

poskušali najti rešitev v okviru izvajanja krožka;  

̶ letošnja posebnost so tudi prijateljski razredi oz. oddelki, kjer mlajše in starejše učence 

vzpodbujajo k druženju in medsebojni pomoči, s čimer želijo čim bolj zabrisati meje 

ustrahovanja in nasilja; 

̶ v mesecu oktobru bodo na šoli en dan gostovali učenci s poplavljenega območja s Črne na 

Koroškem; 

̶ v LDN so podrobno predstavljeni tudi dnevi dejavnosti z okvirnimi stroški, projekti, natečaji, 

delo z nadarjenimi učenci;  

̶ šolsko leto so pričeli s projektom Likovna ustvarjalnica, konec oktobra pa bodo obeležili že 10. 

obletnico projekta Pavčkove vitice.  

Predstavnica 7. b je opozorila na popravek na spletni strani pri karierni orientaciji (merila za vpis v 

srednje šole). Pomočnica si je zabeležila. Hkrati je starše pozvala, v kolikor imajo temo, ki bi bila 

zanimiva za učence in zaposlene, k samostojnemu predavanju. V preteklosti so že imeli predavanje 

starša s področja informatike in je bilo zelo uspešno.  

LDN za vrtec je predstavila pomočnica ravnateljice in povedala, da se po vsebini bistveno ne razlikuje 

od prejšnjega leta.  S 1. septembrom je v vrtec vključenih 187 otrok v 11 oddelkih, od tega 24 novincev. 

Število se bo še spreminjalo z vključitvijo sprejetih otrok, ki še ne izpolnjujejo starostnega pogoja.  

Petim otrokom je z odločbo dodeljena dodatna strokovna pomoč. Trije otroci imajo spremljevalko, dva 

otroka pa znižan normativ za oblikovanje oddelkov. Delujejo na dveh lokacijah. Kadrovska struktura 

zaposlenih je ustrezna. Vzgojno-izobraževalno delo poteka po načelih in ciljih kurikuluma, osnovna 

dejavnost je igra, ki se prepleta na vseh področjih dejavnosti. Tematika letošnje prednostne naloge je 

področje družbe, s čimer želijo spodbuditi medsebojno sodelovanje, zaposleni pa se bodo posvetili 

krepitvi medsebojnih odnosov.  

Natečaji, projekti, obogatitveni program in dodatne dejavnosti so načrtovane v enakem obsegu kot 

preteklo leto. Letos so na vrsti za organizacijo bazarja. Na novo bo letos s petimi predstavami gostovalo 

lutkovno gledališče FRU-FRU. Novost je tudi sodelovanje v projektu Mreža učečih se šol in vrtcev v 

okviru Šole za ravnatelje.  
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Pozornost pa bodo letos začeli namenjati tudi 40-letnici vrtca, ki jo bodo obeležili prihodnje leto 

decembra.  

SKLEP 3 :  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s predlogom LDN za šolo in vrtec za šolsko leto 

2023/2024 in ga soglasno sprejel. 

K točki 5 

Poročilo šolskega sklada je predstavila ravnateljica. Razložila je stanje denarnih sredstev in okvirni načrt 

porabe. Želijo si novo ozvočenje, večji ekran za v avlo šole in didaktične igre ali igralo za vrtec. Starši so 

povprašali, od kod prihajajo sredstva. Ravnateljica je odgovorila, da največ po položnicah od staršev in 

od bazarja, ki ga organizirajo vsako leto. Predstavnik 3. b je podal predlog, da bi se lahko obrnili tudi na 

obrtnike v industrijski coni. Ravnateljica je odgovorila, da so jih že kontaktirali, a žal ni bilo nobene 

povratne informacije. Donacije so zaželene.  

 

SKLEP 4  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom šolskega sklada 2023/2024.  

K točki 6 

Evalvacijo vzgojnega načrta so starši prejeli po e-pošti in je priloga zapisnika. Starši niso imeli pripomb.  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil z evalvacijo Vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024 
in ga soglasno sprejel. 
 
K točki 7  
 
Ravnateljica je prisotne seznanila s cenikom prehrane. Edina sprememba je cena malice, ki jo določi 
ministrstvo. Letos ta znaša 1,10 evra.  
 
SKLEP 5  
Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s predlogom novega cenika za šolsko leto 2023/2024 in 
ga soglasno sprejel. 
 
 
K točki 8  
 
Predstavnica Kamenčkov: povprašala je o menjavi vzgojiteljice. Pomočnica je odgovorila, da je 
trenutna vzgojiteljica zaposlena za določen čas in nadomešča porodniško odsotnost. Po vsej verjetnosti 
bo do menjave prišlo, ko se bo vzgojiteljica vrnila s porodniške odsotnosti.  
Predstavnica Nogic: starši so povedali, da vsi ne dobivajo obvestil preko eAsistenta, zanimalo pa jih je 
tudi, kako je s pošiljanjem fotografij. Pomočnica je razložila, da so v preteklem letu omejili pošiljanje 
fotografij otrok staršem. To področje želijo zakonsko urediti, zato so se obrnili na pravno službo. Njihov 
odgovor čakajo.  
Predstavnica Metuljčkov: podala je pripombo o neobveščanju o roditeljskem sestanku in predlagala 
razpon za uveljavljenje rezervacij v vrtcu od 14 do 31 dni. Pomočnica je pojasnila, da je bila vzgojiteljica 
odsotna in da so bili starši obveščeni nekaj dni kasneje kot ostali oddelki, glede počitniške rezervacije 
pa bi se bilo potrebno dogovoriti na občini.  
Predstavniki Mehurčkov, Sladoledov, Jelenčkov, Mavric in Navihančkov so podali pohvale 
vzgojiteljicam. 
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Predstavnik Krompirčkov: prosil je, da upokojenci, ki zjutraj obiskujejo telovadbo, parkirajo na 
občinskem delu pri kolesih. Ravnateljica je povedala, da je bilo to že enkrat sporočeno.  
Predstavnica 2. a: učenci 6. r., ki imajo popoldanski verouk, se naj ne bi smeli vračati nazaj v šolo. 
Pomočnica je odgovorila, da to ne drži. Tu gredo na roko staršem. Učenci se lahko vrnejo v šolo in gredo 
na avtobus.  
Predstavnica 2. b : vprašala je, ali je možna sprememba voznega reda na relaciji Globodol–Jordankal. 
Pomočnica je odgovorila, da se pri voznih redih časovnica vrti, tako da vsako leto pride na vrsto relacija, 
ki je za nekoga manj ugodna. Težko je uskladiti, da bo za vse prav.  
Predstavnika 3. b in 7. a sta pohvalila učiteljico.  
Predstavnica 4. a: opozorila je na prevelik seznam šolskih potrebščin, predvsem na delovne zvezke, ki 
so tudi prazni, ter ceno le-teh. Težke so tudi torbe. Prosila je, ali se je možno dogovoriti z učitelji, da bi 
učenci v šolo nosili samo gradivo, ki ga potrebujejo. Ravnateljica bo apelirala na učitelje. Sicer pa imajo 
učenci tudi omarice.  
Predstavnica 5. a: izrazila je prošnjo, da se termini roditeljskih sestankov ne prekrivajo.  
Predstavnica 5. b : se je strinjala s pretežkimi torbami. Opozorila je tudi na del kolesarske poti do Mirne 
Peči, ki ni osvetljen. To je vprašanje za občino.  
Predstavnik 6. a: povedal je, da nekateri učenci v šolo pretihotapijo mobilne telefone, kar je moteče, 
in prosil, da se jih prepove. Pomočnica je razložila, da so mobilni telefoni že nekaj časa prepovedani. 
Bodo pa še enkrat poslali opomnik staršem in učencem.  
Predstavnica 6. b: podala je predlog, da se pouk prične ob 7.30. Ravnateljica in pomočnica sta razložili, 
da ta ideja še živi, letos je niso mogli uresničiti. So pa v to uro dodali več pouka in interesnih dejavnosti, 
lani je bila ta ura rezervirana samo za dodatni in dopolnilni pouk.    
Predstavnica 8. a: v imenu staršev je podala pripombo, da učencem ni na voljo dovolj belega kruha, 
predaja ključa je tradicija, pogrešali so prireditev ob zaključku šolskega leta, da učenci nimajo dovolj 
časa za malico in ni bilo ustrezno nadomeščanje za predmet angleščina. Prosila je tudi, da se v primeru 
prenove parketa obvesti starše, ker je otrok hudo alergičen na določeno snov v parketu in se mu stanje 
lahko poslabša. Ravnateljica si je prošnjo zabeležila. Povedala je tudi, da so uvedli novo tradicijo, in 
sicer bodo učenci 9. razreda posadili drevo. Časa za malico je 20 minut. Glede nadomeščanj pa je 
pomočnica razložila, da je težko zagotoviti ustrezno nadomeščanje, če ni kadra. Zakonodaja se je na 
tem področju malo spremenila in trenutno lahko poučujejo tudi tisti, ki ne izpolnjujejo formalnih 
pogojev. 
Predstavnik 8. b: že v skupini za prehrano so se pogovarjali, da je pri kosilu zmanjkalo hrane. 
Ravnateljica je poudarila, da se je to verjetno zgodilo zato, ker so učenci hodili po repete. Lani so to 
reševali s seznamom števila otrok, saj so na ta način kuharice vedele, koliko hrane mora ostati. Podal 
je tudi pripombo na vozni red iz Biške vasi, ko gre avtobus ob 6.30, pouk pa se prične ob 8.20 ter prosil, 
ali obstaja možnost za vožnjo 4 učencev iz Gorenjega Podboršta. Na cesti namreč ni pločnika niti 
razsvetljave. Ravnateljica je povedala, naj starši dajo pobudo, morda se bo našla kakšna rešitev.  
 
Predsednik je prebral pobudo učitelja R. Dragana o ureditvi krožne steze ob igrišču. Prosil je za mnenje.  
Starši so predlog v celoti podprli. Ker je to povezano s finančnimi sredstvi, je to tudi predlog za Občino 
Mirna Peč. Starši so predlagali tudi, da bi se uredila pešpot izven šole. Sedaj sprehajalci hodijo mimo 
šole in igrišča.  
 
Glede nove ureditve zadrževanja učencev v avli šole je ravnateljica podala naslednjo obrazložitev:  
 
Ideja je zorela že nekaj časa, še posebej je o tem razmišljala vsako jutro, ko se je pripeljala v šolo in 
zagledala otroke pri igrah z žogo ter kako tečejo po žogo na cesto. O tem se je z učenci veliko 
pogovarjala, povedali so ji, da se to velikokrat zgodi. Izpostavila je tudi nekaj zelo nevarnih situacij, ki 
so jih počeli otroci po končanem pouku med čakanjem na avtobus. Nadzor za tako veliko število otrok 
na vseh površinah šole je žal nemogoče zagotoviti. Poudarila je, da so za vse, kar se dogaja v času 
pouka, odgovorni. Radi bi vedeli, kje učenci so in kaj se z njimi dogaja. Prvi razlog takšne odločitve je 
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varnost otrok. Drugi pa tudi čedalje večje število otrok v šoli. Pomočnica je dodala, da so tudi učitelji 
povedali, da je popoldansko dežurstvo velik stres in da nimajo kontrole. Začutili sta stisko učiteljev.  
Starši se z ukrepom ne strinjajo. Menijo, da je pretiran. Še posebej zato, ker menijo, da je tak ukrep 
uveden le zaradi peščice učencev, ki so počeli neumnosti. Z ukrepom se učencem prepoveduje gibanje.  
 
Ravnateljica je poudarila, da s tem ukrepom učenci ne bodo gibalno boljši, ne gre za problematične  
starše ali učence, gre za varnost in odgovornost. Do učencev čuti veliko odgovornost. Težko bi prenesla, 
da se komu kaj zgodi, pa da za to ni nič storila. Tudi učence je prosila, da ji povedo, kaj bi oni naredili, 
da bi bili v šoli varni.  
Pomočnica je dodala, da so učenci sedaj mnogo bolj mirni. Po koncu pouka se skupaj usedejo, gredo v 
knjižnico, rešujejo naloge ali gredo na krožke in nič več ne zamujajo na avtobuse.  
 
V nadaljevanju so razpravljali o mogočih rešitvah: učence, ki se ne držijo navodil, se sankcionira in 
obvesti starše, poviša se ograja na igrišču, da se prepreči stik s cesto ali se igrišče pokrije s streho. 
Učenci naj odidejo po končanem pouku domov, učence se razdeli po skupinah in se določi, kdaj bo 
katera skupina imela izhod. Poveča se število nadzornih učiteljev, posledično se tudi zaprosi za dodatna 
sredstva, s katerimi bi skušali rešiti težavo učencev vozačev.  
 
Starši so obrazložitev ravnateljice lepo sprejeli, opozorili pa so na pomanjkanje komunikacije, zato so 
podali predlog, da se o razlogih takšnega ukrepa obvesti vse starše. Sprejeli so naslednji  
 
SKLEP 6 
Svet staršev poziva vodstvo šole, da obvesti vse starše o osnovnih razlogih ukrepa zadrževanja 
učencev v avli in o nadaljnjem ukrepanju v najkrajšem možnem času.  
 
 
Sestanek je bil zaključen ob 22.10. 
 
Številka dokumenta: 900-1/2020/23 
 
Zapisala:        Predsednik sveta staršev  
Maja Oštir        Jože Strojinc 
 

 

V Mirni Peči, 28. 9. 2023 

 

 

Priloge:  

 Poročilo o realizaciji LDN 2022/2023 za šolo 

 Poročilo o realizaciji LDN 2022/2023 za vrtec 

 Predlog LDN za šolsko leto 2023/2024 za šolo 

 Predlog LDN za šolsko leto 2023/2024 za vrtec 

 Analiza Vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/2023 

 Predlog cenika za šolsko leto 2023/2024 
 


